

Examination Tips

Before Exam

1. Plan your schedule to give yourself sufficient time to study for each exam. Build in time to study actively — review concepts, talk your way through ideas, test yourself, fix what you don't know. This will help you feel more confident going into the exam
2. Rest is good for your brain. Get a full eight hours sleep each night and avoid studying till the early hours. Sleep is vital to exam success.
3. Pack everything you need into a bag the night before. Essential items might include pens, pencils, a calculator and water.
4. Be on time. Driving to campus, or taking public transit? Give yourself plenty of time to get to your exam. It's far better to be too early than too late.
5. Your student ID card is the best ID to bring to your exam. The easiest way to avoid a phone-related code of conduct offense is to not have your phone with you.

قبل الاختبار

١. خطط لجدولك الزمني لمنح نفسك وقتًا كافيًا للدراسة لكل اختبار. حدد الوقت المناسب للدراسة بنشاط، وراجع المفاهيم مع نفسك، وتحدث مع نفسك بلغة الأفكار، واختبر نفسك، وأصلح ما لا تعرفه. هذا سيساعدك على الشعور بثقة أكبر في الامتحان
٢. الراحة جيدة لعقلك. احصل على ثماني ساعات كاملة من النوم كل ليلة وتجنب الدراسة حتى الساعات الأولى. النوم ضروري للنجاح في الاختبار.
٣. جهز كل ما تحتاجه في حقيبة في الليلة السابقة للاختبار. قد تتضمن العناصر الأساسية كأقلام الحبر وأقلام الرصاص والآلة الحاسبة وعبوة ماء.
٤. كن في الموعد. استخدم السيارة الخاصة للوصول الى الحرم الجامعي، أو عن طريق وسائل النقل العام. بحيث تمنح نفسك متسعًا من الوقت للوصول إلى اختبارك. من الأفضل أن تكون مبكرًا على أن تكون متأخرًا.
٥. احضر بطاقة هوية الطالب الجامعية أفضل من بطاقة هوية الاحوال إلى الاختبار. إن أسهل طريقة لتفادي حدوث أي كسر لتعليمات الاختبار المتعلقة بالحوال هي عدم وجود الجوال نفسه معك.

During Exam:

1. The first thing to do is read over, carefully, the entire exam paper. Spend a good ten minutes reading before you write anything. In this time, work out which questions you are going to answer, which order you are going to answer them in, and plan your time in the exam.
2. You shouldn't start with the hardest question. Find a question you're comfortable with, and do that one first.
3. If you get stuck on a question move on before you get stressed
4. If you have time left at the end of the exam use the time to check your work. Check and check again
5. If you realize you are going to run out of time and have not answered all of the questions, jot down your main ideas and key words – you may get a few additional marks in this way.

أثناء الاختبار:

١. أول ما يجب فعله هو قراءة جميع أوراق الاختبار بعناية. اقضي عشر دقائق في القراءة قبل أن تكتب أي شيء. في هذا الوقت، تعرف على الأسئلة التي ستجيب عليها، والترتيب الذي ستجيب عليه، وتخطط لوقتك في الاختبار.
٢. يجب ألا تبدأ مع أصعب سؤال. ابحث عن سؤال تشعر بالراحة معه، وقم بذلك أولاً.
٣. إذا واجهتك مشكلة في حل سؤال، تجاوزه مؤقتاً قبل أن تتعرض للتوتر.
٤. إذا كان لديك وقت متبقي في نهاية الاختبار، فاستخدم الوقت للتحقق من اجاباتك. تحقق مرة أخرى من اجاباتك.
٥. إذا كنت تشعر بأن الوقت يوشك على الإنهاء ولم تجب على جميع الأسئلة، فقم بتدوين أفكارك الرئيسية واستخدم مبدأ مفتاح الكلمات - قد تحصل على بضع علامات إضافية بهذه الطريقة.